AL-BAYAN BILINGUAL SCHOOL

P.O.Box 24472 Safat 13105, Kuwait Tel.: (965) 22275000 Fax: (965) 22275002

E-mail: bbsjadm@bbs.edu.kw Website: www.bbs.edu.kw



مدرسة البيان ثنائية اللغة الخاصة

ص.ب. : ۲٤٤٧٢ الصفاة 13105 الكويت تلفون : ۲۲۲۷۵۰۰۰ (۹٦٥) فاكس : ۲۲۲۷۵۰۰۲ (۹٦۵)

Pre-K (Nursery) Orientation Day and Staggered Entry Information

Dear Pre-K (Nursery) Parents,

Welcome to Al-Bayan Preschool! Our teachers and staff members are looking forward to meeting you and your child during the upcoming Pre-K Student Orientation Day, on Wednesday, September 4, 2019.

This will be a great opportunity for you and your child to meet the teacher, see the classroom, and to begin to feel comfortable at Al-Bayan. Teachers will introduce themselves to you and welcome your child to the classroom to help your son or daughter feel safe, happy and secure in their new learning environment.

Children can enjoy playing in their new classroom at various centers supervised by the teacher assistants, allowing parents time to become acquainted with the student's daily routine and schedule. Please stop by your child's new Pre-K homeroom class at your convenience, anytime between the hours of 11:30 a.m. to 2:00 p.m. on September 4th.

➤ <u>Staggered Entry Days</u>: To ensure our Pre-K children have a smooth transition into their new school setting, and to help make it easier for teachers to establish meaningful relationships with children, we have a Staggered Entry model for the first week of Pre-K (Nursery). Under this model, we have two half-day sessions (2 hours) of school each day. Once the Staggered Entry week is complete, our normal school day (7:20 a.m. – 12:30 p.m.) will begin where all the children attend class together. Pre-K Staggered Entry dates are as follows:

Thursday, September 5th - Tuesday, September 10th

(Normal Pre-K hours 7:20 a.m. – 12:30 p.m. will start on Wednesday, Sept. 11th)

Staggered Entry Pre-K Timing Sessions

Either from: 7:30 – 9:30 a.m. Or from: 10:30 a.m. – 12:30 p.m.

<u>Note</u>: The staggered entry timing that your child will attend during the first days of school will be determined at the Pre-K Orientation Day on Wednesday, September 4, 2019.

The Pre-K staff wishes you and your child a successful year!

Always for children,	
Anna Hutchison	Fatina Khalaf
Preschool Principal	Preschool Assistant Principal





AL-BAYAN BILINGUAL SCHOOL

P.O.Box 24472 Safat 13105, Kuwait Tel.: (965) 22275000 Fax: (965) 22275002

Fax: (965) 22275002 E-mail: bbsjadm@bbs.edu.k

E-mail: bbsjadm@bbs.edu.kw Website: www.bbs.edu.kw



مدرسة البيان ثنائية اللغة الخاصة

ص.ب. : ۲٤٤٧٢ الصفاة 13105 الكويت

تلفون : ۲۲۲۷۵۰۰۰ (۹٦٥) فاکس : ۲۲۲۷۵۰۰۲ (۹۹۵)

يوم التوجيه والإرشاد لأطفال ما قبل الروضة (الحضانة) و إرشادات أيام الدوام الجزئي

السادة / أولياء أمور أطفال ما قبل الروضة (الحضانة) المحترمين

تحية طيبة ويعد،،

يسعدنا أن نرحب بكم وبأطفالكم ونتطلع إلى لقائكم في يوم التوجيه والإرشاد لأطفال ما قبل الروضة المزمع عقده يـوم الأربعاء بتاريخ 4 سبتمبر 2019 في مبنى الروضة بمنطقة حولي.

سيكون هذا اليوم فرصة ثمينة لمقابلة معلمات أطفالكم وللتعرف على الفصول والوسائل التعليمية التي يتم استخدامها. وفي أثناء ذلك، سوف تعرف المعلمات بأنفسهن وسيقمن بالترحيب بالأطفال في الفصول ليشعروا بالراحة والسعادة والأمان في بيئتهم التعليمية الجديدة.

سيستمتع أطفالكم باللعب بحرية في الأركان المختلفة وتحت إشراف المعلمات المساعدات، مما يسمح لأولياء الأمور بالتعرف على برنامج ما قبل الروضة المدرسية المجديدة في أي وقت قبل الروضة المدرسية المجديدة في أي وقت يناسبكم خلال الفترة من 11:30 صباحاً وحتى 02:00 بعد الظهر وذلك خلال يوم الأربعاء الموافق 4 سبتمبر.

أيام الدوام الجزئي:

لتأمين انتقال سهل و سلس لأطفال صف ما قبل الروضة في بيئتهم الجديدة و لتمكين المعلمات من تكوين روابط طيبة مع الأطفال، فقد جعلنا حضور الأطفال خلال الأسبوع الأول من الدوام المدرسي قصيراً و ضمن مجموعات صغيرة توزع أوقاتها على فترتين (ساعتين لكل فترة). نعود بعدها للعمل بالدوام الاعتيادي (07:20 صباحاً – 12:30 ظهراً). علماً بأن فترة العمل بالدوام الجزئي ستكون الخميس 5 سبتمبر حتى الثلاثاء 10 سبتمبر.

سيكون يوم الأربعاء 11 سبتمبر هو اليوم الأول من أيام الدوام بالوقت الاعتيادي.

مواعيد فترات الدوام الجزئي:

- الفترة الأولى: 07:30 09:30
- الفترة الثانية 10:30 12:30

سوف تتاح لكم فرصة اختيار موعد الدوام الجزئي الذي يناسبكم من بين الفترتين المذكورتين أعلاه و ذلك يوم التوجيه و الإرشاد من خلال التنسيق مع معلمة الفصل.

نتطلع الى رؤيتكم مع أطفالكم في ذلك اليوم، مع تمنياتنا لكم بكل التوفيق.

ولكم جزيل الشكر،

فاتنة خلف

آنا هاتشسون

مساعدة مديرة مرحلة ما قبل المدرسة

مديرة مرحلة ما قبل المدرسة



